Words from Ester

Another message from Monique regarding the young people she helps.

Forwarded message ---------

From: Patricia Pipkin

Date: Thu, May 20, 2021 at 3:24 PM
Subject: Fwd: Bonjour

To: Marilyn Pipkin

Hi Mom,
| hope you had a good day.

Here is another message from Monique:

Dear Patricia
Look beside the pains of sickness there is also the joy that the Lord grants us. | am very
happy to give you the news from Ester in --.

She begins to speak like the deaf dumb she dedicates herself for her training.
I send you his recitation photo in English, a story. The Lord always surprises me. My joy
is very great that the Almighty Father bless you for the lasting investment, fruits that
you have made through these children for my people. | see tomorrow these children will
help the community a lot because each one has a vocation (nurse, teacher, deaf people,
engineer, priest, ..)

| pray for you, without you, these children would not be this way. All those studies that
you have paid for will also serve future generations.

Tomorrow there is a big feast in the Diocese. There will be the ordination of priests
praying for the newly ordained

Thank you from the heart.

Monique

Make sure that you watch the video of Ester below. She may be reciting what is on the prayer

Begin forwarded message:

From: Monique



Subject: Bonjour

Date: May 19, 2021 at 5:59:46 AM CDT
To: Patricia Pipkin

Reply-To: Monique

Bien chere Patricia
Regarde a coté des peines de la maladie il y'a aussi de la joie que le Seigneur nous
accorde . Je suis toute heureuse pour vous donner les nouvelles de Ester a Kampala.

Elle commence a parler comme les sourds muets elle se donne pour sa formation
Je vous envoie sa photo de récitation en Anglais une histoire Le Seigneur me surprend
toujours ma joie est trés grande que le Pére tout Puissant vous bénisse pour des fruits
investissement durable que vous avez fait a travers ces enfants pour mon peuple. Je vois
demain ces enfants vont beaucoup aider la communauté car chacun a une vocation (
infirmiere ,enseignante, des sourds, ingénieur, prétre,, ..)

Je prie pour vous sans vous ces enfants ne seraient pas ainsi toutes ces études que
vous avez payé serviront aussi des générations futures.

Demain il y'a une grande féte au Diocese Il y aura | ordination des prétre prions pour les
nouveaux ordonnés

Merci de tout coeur.



